
Novembrsko zasedanje delegatske skupščine

O aktualnih temah
našega življenja

Na novembrski seji delegatske skupščine
so delegati obravnavali zelo aktualne teme iz
našega življenja. Tako je kritično ocenjevala
uresničevanje svobodne menjave dela v druž-
benih dejavnostih s ciljem, da na osnovi objek-
tivno ugotovljenega stanja da svoj prispevek
za njegovo izboljšanje. Osnova za razpravo ni
bila le analiza, ki je prikazaia globalno stanje v
merilu republike, temveč tudi poročilo o stanju
v naši občini. Delegati so menili, da gradivo
dokaj objektivno prikazuje dosežene uspehe,
pa tudi kritično osvetljuje vse prisotne slabosti.
Temeljna ugotovitev je, da se ustavni koncept
svobodne menjave dela v sedanjih zaostrenih
razmerah slabo uresničuje tako v okviru po-
sameznih samoupravnih interesnih skupno-
sti kot v neposredni menjavi. Opozorjeno je
bilo na številne vzroke, pri tem pa posebej
poudarjeno, da ie-ti niso vedno objektivne,

ampak subjektivne narave. Delegati so terjali,
da se hitreje in odločneje odpravljajo tiste
ovire, še zlasti v zakonodaji in samoupravni
regulativi, ki otežkočajo dejanski vpliv delov-
nih Ijudi in občanov zaradi pretiranegaformali-
zma in institucionaliziranja življenja. Hkrati pa
prav tako zahtevali, da se odpravljajo vse sla-
bosti v naši samoupravni praksi, ki so predv-
sem pogojene z našim lastnim obnašanjem in
neizpolnjevanjem naših delovnih in delegat-
skih dolžnosti. Zato se na tej seji skupščina ni
opredeljevala do posameznih predlogov iz
analizs, temveč je priporočila vsem samou-
pravnim interesnim skupnostim, da kritično
analizirajo svoje delovanje v preteklem ob-
dobju in jo seznanijo s svojimi ugotovitvami in
stališči. Na tej podlagi bo delegatska skupš-
čina ob sodelovanju drugih dejavnikov,še zla-
sti subjektivnih sil v naši občini, oborožila svoje
delegate za odločanje o teh predlogih v repu-
bliški skupščini predvidoma spomladi 1985.

ZDRAVSTVENO VARSTVO
Zelo živahna je bila razprava o problematiki

izvajanja preventivnega zdravstvenega var-
stva na območju naše občine. Poročik), ki ga je
v sodelovanju z zdravstveno službo pripravil
občinski komite za družbene dejavnosti, je za-
jelo vse vidike preventivnega zdravstvenega
varstva od predšolskih otrok, šolarjev, mladi-
ne, medicino dela do borcev in odraslih. Dele-
gati so pohvalili prizadevanja zdravstvene
službe, da tudi v teh zaostrenih materialrtfh
pogojih skuša ohraniti doseženi nivo zdrav-
stvenega varstva, hkrati pa opozorili, da bo
morala zdravstvena služba posvetiti večjo po-
zornost zlasti predšolskim otrokom, na kar po-
sebej opozarjajo kazalci o opravijenih siste-
matskih pregledih triletnih otrok (le 28,6 % žaje-

tih) in nerealiziran program preventivnega
varstva v VVO in program zdravstvene vzgoje.
Po mnenju delegatov bo treba večjo pozornost
posvetiti tudi medicini dela, pri tem pa mora
svoje dolžnosti dosledneje in bolje uresniče-
vati tudi samo združeno delo, še zlasti v neka-
terih delovnih okoljih, nenazadnje pa morajo
delovni Ijudje in občani lastnemu zdravju
nameniti tudi del svoje skrbi za dviganje oseb-
ne, pa tudi družbene produktivnosti.

SREDNJE USMERJENO IZOBRAZEVA-
NJE V LJUBLJANl

Delegati so obravnavali tudi problematiko
srednjega usmerjenega izobraževanja v Ljub-
Ijani. V razpravi so kritično ocenili stanje ra-
zmer na tem področju in poudarili, da je poro-
čilo Mestnega komiteja za izbbraževanje pre-
več globalno in ne izpostavlja nekaterih najbolj
perečih problemov na območju naše občine.
Gre zlasti za težavne razmere Srednje šole za
elektroniko v Sentvidu, za katero še vedno ni
zagotovljenih potrebnih sredstev za opremo
šestih učilnic, nujno potrebnih za izvajanje
praktičnega dela pouka ter potrebo po izgrad-
nji telovadnice za 1000 učencev Srednje šole
Litostroj.

Ocenili so, da se nova pravna ureditev ter
sprejeti sklepi in stališča ne uresničujejo v za-
dovoljivi meri ter da bo za preseganje seda-
njega stanja na tem področju potrebno aktiv-
nejše in odgovornejše vključevanje vseh pri-
stojnih dejavnikov. Gre zlasti za vprašanja ra-
zreševanja vsebinske ustreznosti vzgojnoizo-
braževalnih programov in zagotavljanje
ustreznih učbenikov, odnose na področju svo-
bodne menjave dela, ker niso ustrezno opre-
deljene medsebojne obveznosti pogameznih
SIS za financiranje srednjih šol usmerjenega
izobraževanja, pomanjkanje ustreznih kadrov
na tem področju tudi zaradi njihovega neu-
streznega riagrajevanja, potrebo po izobraž*-
vanju mentorjev, poenotenju njihovega fiagra-
jevanja in nagrajevanja učencev v združenem
delu. Navedene težave in probleme pa bo
mogoče uspešno premagovati ie z nadaljnjim
razvijanjem in krepitvijo povezanosti združe-
nega dela z vsemi pristojnimi institucijami
srednjega usmerjenega izobraževanja.


